
J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2010. október 27-én. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

 

Jelen vannak:  Kochnyák Sándor, Nebehaj Rudolfné, Radovics Istvánné, Simonek Antal, 

Szivek Péter, Vöröskői István képviselők, 

Gaál Lajos polgármester, 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző, jkv.-vezető 

 

Gaál Lajos: Tisztelettel köszöntöm a megjelenteket. Megállapítom, hogy a megválasztott 

képviselők száma 7 fő, jelen van 7 fő, az ülés határozatképes.  

Napirend előtt felkérem Tordáné Petrik Etelkát, a Szociális Bizottság nem képviselő tagját, hogy 

tegye le esküjét a Képviselő-testület előtt. 

Eskütétel után Tordáné Petrik Etelka az eskütételi okmányt aláírta. 

 

A napirendünk a következő: 

1. Tájékoztató a polgárőrség munkájáról 

2. Egészségház pályázat 

3. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről  

4. Hatósági munka a Polgármesteri Hivatalban: Szabálysértés  

5. Helyi Építési Szabályzat   

6. Közmeghallgatás időpontjának kitűzése 

7. Egyebek 

 

1. Napirendi pont 

Tájékoztató a polgárőrség munkájáról 

Gaál Lajos: Még az előző testület döntött arról, hogy csatlakozva az esztergomi polgárőrséghez, 

Kesztölcön is megszervezésre kerül. A szervezési munkák megkezdődte. Bodrogai Sándort,  az 

esztergomi szervezet parancsnokát meghívtam, hogy tájékoztassa a Képviselőket az eddigi 

munkákról. 

Bodrogai Sándor: A szervezési unkák elkezdődtek, a technikai eszközöket biztosítják, így 2 db 

mounten bike kerékpárt, egy robogót, egy Skoda gépjárművet adnak át, ha lesz garázs vagy 

fedett elhelyezés. Eddig 8 jelentkező volt, akiknek elkezdődött az egyenruhával történő 

felszerelése. Egyenlőre próbaidőn vannak a polgárőrök, ha beválnak, lehet véglegesíteni őket. 

Az irányítás: közvetlen helyben történik, a polgármester és a képviselők által. Igyekszenek minél 

előbb ütőképes csapatot szervezni, mert ismét növekszik a trükkös becsapások, falopások száma. 

Olyan feladatot nem kapnak, ami ütközne a helyi érdekekkel. Kéri a képviselőket, hogy 

próbálják ők is bővíteni a csapatot, mert ők ismerik a községet, tudják ki alkalmas. Minden tagot 

ellenőriznek, hogy csak olyanok szolgáljanak, akiknek nincs előéletük. 

Gaál Lajos: Mibe kerül ez a településnek? Kérdezem ezt azért is, mert vannak új képviselők is. 

Bodrogai Sándor: 100.e. Ft-ról beszéltünk csatlakozásról, ezt vállalta a testület. Az eddig 

felsorolt juttatásokból is látszik, hogy nagyon kicsi összeg.  

Gaál Lajos: Lehet-e arra számítani, hogy esetleg hétvégén, az éjszaka csellengő fiatal 

gyerekeket ellenőrizni tudják. 
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Bodrogai Sándor: Korlátozott a jogkörük, de oktatási intézményben tájékoztatás terveznek. 

Folyamatos a kapcsolattartás Országos Polgári Szövetséggel. Az iskolakerülés miatt lesz egy 

állásfoglalás tőlük. Napközbeni ellenőrzéseket terveznek az iskolába járásra. 

Szivek Péter: Jelenleg 8 fő van, mennyi kellene? 

Bodrogai Sándor: Ez a minimum, minél több ember van, annál jobban lehet szervezni őket. A 

látható jelenlét miatt meggondolja a csibész, hogy tegyen-e valami törvénybe ütközőt. 

Mindenképpen több kellene, jöhet fiatal, de jöhet az öreg is, ott már van tapasztalat. 

Kochnyák Sándor: Volt-e hét végén járőrözés? 

Bodrogai Sándor: Most hétvégén lesz temetői szolgálat ebben a három napban. Már be is 

osztották. Van két plakát a két temetőbejárathoz. 

Simonek Antal: Milyen a nemek aránya? 

Bodrogai Sándor: 2 nő és 6 férfi van jelenleg. 

Radovics Istvánné: Kik ők és hogyan találják meg az, akinek szüksége van rájuk? 

Bodrogai Sándor: Kötelezve vannak arra, a polgármesternél jelentkezzenek. jelenleg egy 

telefonszám elérhető, de később szeretnénk, hogy egy rögzített hely legyen. Bázis , ahol 

melegedni lehet, adnak bútort, adóvevőt, számítógépet, csak helyiség kell. 

Makovics Zoltán: Ha vannak érdeklődők, egy előre megbeszélt napon eljönnének egy kis 

beszélgetésre, tisztázni a feltételeket. 

Bodrogai Sándor: Ezt meg lehet beszélni.  

Makovics Zoltán: Szolgálat közben kell-e más településre is menni? Mert ezt hallotta a faluban. 

Bodrogai Sándor: Csak tanulóként kell Esztergomba menni, tapasztalt polgárőrökkel mennek 

eleinte járőrözni. Nem szeretnénk, ha nagy lenne a cserélődés, mert nem kevés a felruházás 

költsége. Minden csoportvezető 3500.- Ft-os feltöltő kártyát kap, hogy a szolgálat alatt azt 

használja. 

Gaál Lajos: Köszönjük a tájékoztatást. 

 

2. Napirendi pont 

Egészségház pályázat 

Gaál Lajos: Az anyag kiküldésre került.  

Simonek Antal: Kevésnek érzi a leírt anyagot. Hiányoznak a referenciák. 

Bognárné: Röviden tájékoztat a közbeszerzési eljárásról. A megválasztott előkészítő bizottság 

javaslata lett kiküldve. Döntést, a javaslat alapján a Képviselő-testület hoz. A teljes anyag  

megtekinthető a Hivatalban.  

Nebehaj Rudolfné: Lehet-e a szűk határidőt teljesíteni? 

Weisz Tímea: Vannak megfelelő technológiák, amiket télen is lehet alkalmazni. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

101 /2010.(X. 27.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete elfogadva a Bíráló Bizottság véleményét, a közbeszerzési 

eljárást eredményesnek minősíti. Az eljárásban nyertesnek a SOSO Földszer Kft.-t (8083. 

Csákvár Fazekas u. 17.) hirdeti ki.  

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a nyertes ajánlattevővel a vállalkozási szerződést kösse 

meg. 

Határidő:   vállalkozási szerződés aláírására 2010. november 8 – 17 között 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 
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3. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről  

Gaál Lajos: Tájékoztatta a képviselőket, hogy  

 a nem működő közvilágítás miatt többször jelzett a szolgáltatónak 

 megtörtént a TEÚT pályázat elszámolása 

 megírta a levelet Völlner Pálnak a kesztölci buszforduló esetleges áthelyezéséről 

 az IKSZTér pályázat közbeszerzéshez a képviselők javaslatait várja kesztölci  

generálkivitelezőkre 

 a Malom köz alsó részének és a Tavasz utcában  makadám úthoz anyagot kapott a falu a 

a kőbányából. A Tavasz utca csapadékvíz-elvezető árok tervezése folyamatban van. 

 a vörösiszap károsultak támogatására a számlaszám kérése elindult, hamarosan meg lesz, 

és bekerül a képújságba. 

 hamarosan sor kerülhet az út menti fák – Malom utca elején 6 db, Bánk bán utcában 1 db 

nyárfa kivágására. Egyeztetve lett a Kesztölcért Egyesület témafelelősével. A Tűzoltóság 

segítségével fog történni a fakivágás.  

Simonek Antal: Mi lesz a kivágott fák sorsa? 

Gaál Lajos: Az eddig bevett gyakorlat szerint, akinek tüzifa igénye van, szociális alapon, a 

Szociális Bizottság dönt majd. 

Kérdezi a Képviselőket, hogy a beszámolót elfogadják-e? 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a beszámolót elfogadta. 

 

4. Napirendi pont 

Hatósági munka a Polgármesteri Hivatalban:  Szabálysértés  

Bognárné: A Polgármesteri Hivatal rendszeresen beszámol az általa elvégzett munkáról. Most a 

Szabálysértések ügyintézéséről készült írásos beszámoló. 

Szivek Péter:  Gondolom, mindenkit érdekel, hogy a sokat hiányzó gyerekek esetében 

bevezetett szigorításnak van-e visszatartó ereje? 

Bognárné: Szerencsére Kesztölcön nem kellett alkalmazni, de tapasztalatom szerint a szülők is 

igyekszenek jobban odafigyelni a gyerekekre. 

Gaál Lajos kérdezi a Képviselőket, hogy a beszámolót elfogadják-e? 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

102 /2010.(X. 27.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete elfogadja a szabálysértésekről szóló beszámolót. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

5. Napirendi pont 

Helyi Építési Szabályzat javítása 

Gaál Lajos: Az előterjesztésnek megfelelően a rendeletmódosítás kizárólag elírás miatt kell.  

Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztett rendeletmódosítást elfogadják-e? 

A Képviselő-testüket 7 igen szavazattal a következő rendeletmódosítást fogadta el: 
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Kesztölc község Önkormányzata képviselő-testületének 

10/2010.(X.27.) önkormányzati rendelete 

a helyi építési szabályzatáról és szabályozási tervéről szóló 

6/2010. (VII.19.) önkormányzati rendelet módosításáról 

  

6. Napirendi pont 

Közmeghallgatás időpontjának kitűzése 

 

Gaál Lajos: A közmeghallgatás idei célja az elkövetkezendő négy év feladatinak feltérképezése, 

lakossági vélemények összegyűjtése a ciklusprogram elkészítése előtt. Javasolt időpont: 

November 15. hétfő 18.00 helyszíne: Községi Klub  

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

103 /2010.(X. 27.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete az éves közmeghallgatását 2010. november 15-én, hétfőn 18 

órakor tartja a Községi Klubban. 

Határidő: 2010. november 15. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

8. Napirendi pont 

Egyebek 

Simonek Antal: Klastromi út kátyúzására mikor kerülhet sor? A tél beállta előtt kellene még 

elvégezni. 

Gaál Lajos: A kapott murvával nem csak a már említett helyeken fognak javítani, hanem a 

község egész területén lévő kátyúkat igyekszenek megszüntetni. A hideg aszfalt alkalmazása 

nem tartós. Jó lenne jövőre meleg aszfaltos javítást tervezni. 

Simonek Antal: Akik segélyt kapnak, és nem dolgoznak érte, munkára kellene fogni őket. 

Gaál Lajos: Közmunkásokra gondolt? Aki nem dolgozik rendesen el van küldve.  

Simonek Antal: Nem végzik el a feladatot. 

Szivek Péter: Képzések vannak ingyen, nem lehet alkalmas közmunkást elküldeni? Például a 

láncfűrészek kezelésére? 

Gaál Lajos: A közmunkások személye gyakran változik. Most kettő is van, akinek van papírja 

róla. Holnap lehet, hogy egy sem lesz. 

Az ülésen más nem hangzott el, Gaál Lajos az ülést bezárta. 

 

 

 

Gaál Lajos      Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

polgármester        jegyző 

 

 

 


